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Kacin: 

Čo bude so Zemplínskou reštauráciou na Zimnom štadióne? 

 

PhDr. Čižmár: 

Otázka Zemplínskej reštaurácie je často riešená na úrovni mestského zastupiteľstva. Treba 

však povedať aj to, že stále je predmetom súdneho sporu. Čiže aj z tohto dôvodu to 

sprevádzkovanie nie je riešené len kvôli tomu, že mesto nemá záujem. Je to predmet súdneho 

sporu a zároveň je záujmom mesta určite, ak by v dlhodobom pláne bola možnosť 

zrekonštruovať priestory Zimného štadióna, zriadiť takúto prevádzku aj kvôli tomu, lebo si 

uvedomujeme, že taký športový stánok si vyžaduje miesto, kde môžu sa návštevníci 

občerstviť. Takže, ak by to aj nemala byť priamo Zemplínska reštaurácia, určite priestor 

štadióna by v prípade nejakej opravy alebo rekonštrukcie mal ponúknuť priestor na 

občerstvenie. Ale samotná Zemplínska reštaurácia, znovu zopakujem, je stále predmetom 

súdneho sporu. Takže ak dôjde k celkovému vyriešeniu tohto problému, ktorý sa tu už ťahá 

niekoľko rokov, mesto môže pristúpiť následne potom k ďalším krokom.  

 


